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Z Obecního domu 

Příloha č. 2 kroniky obce Ludgeřovice za rok 2019 

 

Obecní ples 12.1.2019 
 
Obecní ples už tradičně zahajuje v Ludgeřovicích plesovou sezonu. Je o něj pokaždé 
velký zájem, nejinak tomu bylo letos. Sál i vinárna Obecního domu byly vyprodány do 
posledního místa. Díky sponzorům byla připravena zajímavá tombola. Už tradičně 
hrála hudba TNT z Příbora. Ples zahájili starosta a místostarostka Daniel Havlík a 
Alena Janošová. Přivítali účastníky plesu, popřáli dobrou zábavu, poděkovali 
sponzorům a kulturní komisi obce, která vykonala velký kus práce při přípravě i 
během plesu.  
Hezké předtančení předvedla dvojice Hanka Kaizarová, René Sýkora (Hanka je 
z Ludgeřovic) z tanečního klubu Hlučín. 
Ve 22 hodin vystupovali už známí „Bolatičtí bobři“ vedení starostou Bolatic a 
senátorem Herbertem Paverou. Předvedli veselé pásmo tanečků a cvičení 
rozdováděných „dorostenek“. Měli velký úspěch. 
Tancovalo se velmi pilně. Stoly se prohýbaly různými tekutými i pevnými dobrotami. 
Vládla správná plesová nálada. Prostě byl to ples, jak se patří. 
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Školní ples 19.1.2019 
 
Školní plesy mají v naší obci vždy dobrou sousedskou atmosféru. Účastníci jsou 
většinou rodiče školou povinných dětí, všichni se proto znají, jsou ještě mladí, plní 
elánu. Letošní ples nebyl jiný. Byl to veselý bál, velmi plně se tancovalo už od 
prvního zaznění hudby. Zahájil ho a dobrou zábavu 130 účastníkům popřál předseda 
SRPDŠ Pavel Borek. K tanci i poslechu hrála osvědčená skupina VIZE, s velkým 
úspěchem hrála především skladby, které byly ještě nedávno na repertoáru diskoték 
v době, když na nich řádili rodiče současných dětí. Připravená byla zajímavá soutěž 
o ceny, fungovaly bufety ve vinárně, v pekle i ty pojízdné, večeře v restauraci pana 
Myslivce. Hezké předtančení předvedla dvojice Hanka Kajzarová z Ludgeřovic, 
žačka 9. třídy, s René Sýkorou z Ostravy. Tancují za taneční klub Hlučín. Moc se 
líbili, publikum jejich tanec často doprovázelo skandovaným potleskem. Před 23. 
hodinou ještě skupina členů SRPDŠ předvedla veselé pásmo tance, cvičení a 
krátkých veselých scének se známými hláškami z rozpustilých filmů režiséra Trošky 
„Seno, slunce a …“. Bylo to poměrně dlouhé fyzicky náročné a vkusně provedené 
vystoupení ve velkém tempu. Úspěch byl veliký. 
Byl to v Obecním domě velmi příjemný večer. 
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Dětský karneval 20.1.2019 
 
Pořádaly mateřské školy v Dolní škole (pro žáčky Ledňáčky) a mateřská škola na 
ulici Hlučínská (pro žáčky Sovičky), obě patřící k Základní a mateřské škole 
Ludgeřovice. Děti s rodiči, prarodiči a sourozenci zcela zaplnili sál Obecního domu. 
Děti bavil osvědčený klaun Hopsalín s pomocníkem, oba s dětmi, většinou 
pohádkově oblečenými, krásně dováděli, zapojovali se někdy i rodiče. Dětem se to 
moc líbilo, krásně si zařádily. Připraven byl bohatý svépomocný bufet. Bylo to hezké 
pohodové odpoledne pro celé rodiny. Byla to dobře připravená vydařená akce. 
Poznámka: 
V současné době prochází mateřská škola v ulici Hlučínská rozsáhlou dostavbou a 
přestavbou. Po tu dobu škola funguje v náhradních prostorech a to polovina žáčků 
v mateřské škole Liščata v ulici Hlučínská, druhá polovina v montovaném pavilonu u 
hlavní budovy základní školy.   
 



22 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



23 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



24 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



25 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



26 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Farní ples 26.1.2019 
 
Tradiční farní plesy v naší obci vždy přilákají velký počet účastníků. Bylo tomu tak i 
letos, obsazena byla všechna místa v sále i ve vinárně Obecního domu. Ples zahájili 
farář Václav Koloničný a člen farní rady Petr Baránek. K tanci a poslechu hrála 
známá hudba TNT z Příbora, která je v naší obci dobře zavedená a už řadu let hrává 
na několika plesech. Připravená byla zajímavá soutěž o ceny. Večeře byla 
z restaurace pana Myslivce. V plném provozu bylo i oblíbené „peklo“.  
S hezkým předtančením se předvedla juniorská dvojice Hanka Kaizarová a René 
Sýkora tančící za taneční klub KST KD Hlučín. V tanečních soutěžích si už vybojovali 
třídu C v latinskoamerických i standardních tancích, na plese předvedli obojí a moc 
se líbili.  
Se zajímavým vystoupením se dále předvedl kejklíř Tomáš Bílek z dua Komedianti 
na káře, kteří se svým uměním pravidelně vystupují v Slezskoostravském hradu, na 
různých kulturních akcích o historii nebo na akcích pro děti. Kejklíř na plese vystoupil 
jako žonglér potmě se svítícími předměty. Bylo to zajímavě a efektní (fotografovat se 
to však moc nedalo). 
Po celý večer se pilně tancovalo, všichni se dobře bavili, bylo příjemně veselo. Byl to 
moc pěkný, dobře připravený a povedený ples. 
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Ples vrabloveckého spolku Českého červeného kříže 2.2.2019 
 
Nekonal se jako v minulých letech v hospodě na Vrablovci, ale v Obecním domě. Na 
plese stejně jako loni hrála rokenrolová hudba NEO CHESS SUNNY BAND, která je 
velmi oblíbená mezi milovníky rokenrolu. Loni jejich zájem o lístky přesáhnul kapacitu 
sálu ve vrablovecké hospodě a tak se pořadatelé rozhodli letos pro velký sál 
Obecního domu. Tento kalkul však nevyšel, na ples přišlo jen asi 100 lidí, bavili se 
ovšem výborně, měli na parketu dost místa i pro hodně divoký rokenrol. Pro spolek 
ČČK Vrablovec, jehož členové ples obětavě připravovali, nezapomněli na dobře 
zásobený bufet ani na soutěž o ceny, ples bohužel nebyl ziskový. 
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Hasičský ples 9.2.2019 
 
Pořádal Sbor dobrovolných hasičů Ludgeřovice. Zájem o tento tradiční ples byl velký, 
účastníci zaplnili celý sál i vinárnu. Ve 20 hodin měl být ples zahájen, ovšem v té 
chvíli byl ještě sál poloprázdný, účastníci ještě postupně přicházeli další hodinu. 
Hrála tříčlenná dívčí hudba LA NANITA z Opavy. Fungovaly dva svépomocné bufety 
ve vinárně a v „pekle“, ty byly po celý večer hojně využívané. Připravena byla obvyklá 
soutěž o ceny. Hezké předtančení předvedl mladičký taneční pár Viktorie Patocsová 
a Zdeněk Borek z tanečního klubu LR Dance Team Ostrava. Pár už má řadu 
úspěchů v tanečních soutěžích v MS kraji i po celé republice. Předvedli několik 
latinskoamerických tanců, sklidili velký potlesk.  
Účastníci plesu se dobře bavili u stolů a také v bufetech, do tance se jim z večera 
moc nechtělo. Věřím, že před půlnocí (to už jsem v sále nebyl) byli mnohem pilnější.   
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XIV. Reprezentační ples firmy HP trend 
 
Konal se 1.2.2019 v prostorách Obecního domu. Firma patří mezi největší 
zaměstnavatele v naší obci, dává práci více než 100 lidem, vyrábí především 
komponenty různých plastových potrubních systémů a úspěšně je exportuje do řady 
zemí.  
Účastníci plesu zcela zaplnili všechna místa v sále i ve vinárně, mezi nimi byli 
zejména zaměstnanci firmy a místní podnikatelé se svými partnery a partnerkami. 
Ples zahájili jednatelka firmy Pavlína Strachotová a generální ředitel Arnošt 
Gregořica. Na podiu hrála hudební skupina FLASH, v „pekle“ pak ještě hráli dva 
muzikanti (housle a harmonika). Nechyběla bohatá soutěž o ceny a dobře zásobené 
bufety. O předtančení se postarala taneční dvojice Jakub Mazúch a Michaela 
Gatěková (nahradila nemocnou Terezii Vodičkovou). Taneční pár Mazúch, 
Vodičková byl finalistou světových her v salse ve Wroclawi 2017 a mistrem ČR 
v tanci salsa pro rok 2017. Na plese vystoupil narychlo složený pár Mazúch, 
Gatěková.  Byli výborní, s velkým úspěchem předvedli charleston a po přestávce 
ještě dynamičtější salsu. Pak ještě salsu učili účastníky plesu, byla to velká legrace. 
Před půlnoci (to už jsem nebyl přítomen) ještě vystoupila skupina QUEEN revival 
PRINCESS - Krnov, která slaví velké úspěchy nejen v ČR, ale také v Polsku a na 
Slovensku. Jsou replikou slavné skupiny QUEEN s Freddiem Mercurym, hrají a 
zpívají její skladby, jsou stejně oblečení, používají stejná gesta. Určitě se na plese 
líbili. 
Celý večer se pilně tancovalo, vládla uvolněná plesová nálada, také se dobře jedlo 
(byly dvě večeře) a pilo.  Byl to prostě vydařený a dobře organizovaný noblesní 
reprezentační bál. Jeho účastníci se už určitě těší na ten příští, který bude 
v nepřetržité řadě patnáctý. 
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Výroční členská schůze Klubu důchodců Ludgeřovice 23.1.2019 
 
Na schůzi v sále Obecního domu v 16 hodin přišlo 140 členů klubu z celkového 
počtu 182. Předsedkyně Anežka Robenková přednesla zprávu o bohaté činnosti 
v roce 2018 a o plánu v roce 2019. Byly to zejména akce pořádané v sále Obecního 
domu, jako byla přátelská setkání, večírky, divadelní představení, vystoupení 
známých umělců, přednášky. Většinou na nich nechybí doprovodný kulturní program, 
hudba k tanci a poslechu a bohatý svépomocí připravený bufet. Tyto akce jsou velmi 
oblíbené, účast členů je vždy vysoká. Dále jsou to vycházky a zájezdy. Na rok 2019 
se chystá stejně bohatý program. Ekonomka klubu Emilie Kosubová pak přítomné 



63 
 

seznámila se zprávou o výsledku hospodaření klubu v minulém roce a o plánu na 
letošní rok. Klub hospodaří s ročním rozpočtem necelých 300 tisíc Kč, nemá žádné 
dluhy a to i díky příspěvku z rozpočtu obce. Místopředseda Jiří Dudek pak všechny 
seznámil s výsledky ankety, ze které chtěl výbor získat od členů informace o tom, jak 
hodnotí činnost klubu, čím by ji chtěli doplnit nebo zlepšit. Z padesáti odevzdaných 
anketních listů vyplynulo, že členové jsou s činností klubu velmi spokojeni a projevili 
vůli aktivně se zapojit do nacvičování vlastních zábavných pořadů a scének, které by 
na akcích klubu členy pobavily a které by se daly i nabídnout okolním klubům. 
Předseda revizní komise Petr Kotala pak přednesl zprávu o kontrole činnosti a 
hospodaření, žádné nesrovnalosti nebyly zjištěny. Členové pak jednohlasně všechny 
přednesené zprávy schválili. 
Po schůzi vystoupil se svým tanečním uměním juniorský taneční pár Viktorie 
Patocsová a Zdeněk Borek z tanečního klubu LR Dance Team Ostrava. Pár už má 
řadu úspěchů v tanečních soutěžích v MS kraji i po celé republice. Předvedli sérii 
latinskoamerických tanců, moc se líbili. 
Nakonec přišla na řadu výborná večeře z restaurace pana Myslivce. Po večeři si 
přítomní ještě dost dlouho povídali. Spokojení se pak rozcházeli po 20. hodině.  
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Večírek Klubu důchodců Ludgeřovice 16.2.2019 
 
Konal se v prostorách Obecního domu. Účastníci zcela zaplnili sál, kromě členů 
klubu přišel i velký počet seniorů z okolních obcí, zejména těch, kteří se rádi 
zúčastňují tanečních zábav pro důchodce. Naopak většinou chyběli ti členové a 
členky klubu, kteří už nemají svého životního partnera, s kterým by tancovali. Klub 
má pracovitý a zkušený výbor v čele s předsedkyní Anežkou Robenkovou, ten 
připravil tuto velmi vydařenou akci. K tanci a poslechu hrálo osvědčené duo ARÉNA 
z Vrablovce, s moc pěkným tanečním vystoupením všechny pobavila skupina 
SALTATORES z Hlučína. Fungoval bohatý svépomocný bufet. Konala se velká 
soutěž o ceny se spoustou výher, které většinou darovali členové klubu. Senioři 
tancovali pilněji a s větším elánem než tomu bývá na plesech pro mladé. Byl to 
hodně veselý večírek. Začal v 17 hodin a končil přibližně o půlnoci. Prostě byl to 
večírek, jak se patří. 
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Dětský maškarní rej v Obecním domě 17.2.2019 
 
Pořadatelem bylo SRPDŠ. Celou akci připravili a také provedli rodiče dětí. Někteří se 
starali o šatnu, bufet, jiní převlečeni do kostýmů zvířátek, čarodějnic a různých 
dalších pohádkových bytostí pomáhali profesionální šoumence Ivetce v kostýmu 
klaunice rozdovádět děti. Dětí vesměs předškolního věku se účastnilo hodně, s nimi i 
jejich rodiče, případně také prarodiče, takže sál byl úplně plný. Přišli se podívat i 
starosta Daniel Havlík a ředitel školy Karel Moric. Bylo to hezky prožité nedělní 
odpoledne pro celé rodiny. Děti s velkým zaujetím dováděly, soutěžily, zpívaly a moc 
se jim to líbilo. 
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Ples TJ Ludgeřovice 23.2.2019 
 
Účastníci plesu zcela zaplnili sál i vinárnu Obecního domu. Scházeli se však pomalu 
až do 22. hodiny. Ples zahájil předseda TJ Helmut Šafarčík. Hrála hudba Manatees 
z Ostravy. Díky mnoha sponzorům se konala velká soutěž o ceny, fungovaly 
pojízdné bufety a bufety ve vinárně a v „pekle“.  
Ve 21 hodin předvedla s velkým úspěchem své umění skupina mažoretek 
sportovního klubu MK BALLERISIMO Hlučín, které patří k republikové i evropské 
špičce v mažoretkovém sportu (největší úspěchy: mistryně republiky, vicemistryně 
Evropy, vicemistryně světa). Celkem se v tomto klubu mažoretkovému sportu věnuje 
70 děvčat ve věku 4 až 17 let.  
Ve 22 hodin vyhlásili předseda TJ Helmut Šafarčík spolu s předsedou fotbalového 
oddílu TJ Jiřím Vjačkou fotbalistu roku 2018. Stal se jím Vlastimil Horák, třicetiletý 
záložník mužstva TJ. Slavnostního ceremoniálu se účastnila i jeho manželka. 
Pilně se tancovalo. Před půlnoci se na parketu sálu konala tradiční soutěž 
přítomných dam v pokutových kopech na miniaturní branku.  
Byl to vydařený veselý bál s dobrou zábavou pro všechny účastníky.  
 



77 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



78 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



79 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



80 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



81 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



82 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



83 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



84 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



85 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



86 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



87 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



88 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



89 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



90 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Party ples pro mladé 2.3.2019 
 
Prostory Obecního domu mladí zcela zaplnili, všichni hezky plesově oblečení, 
většinou studenti středních a vysokých škol z Ludgeřovic a okolí. Tři z nich celý ples 
organizovali. Bylo jich plno už před Obecním domem, v šatně, v sálu i ve vinárně. 
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Všude bylo hodně živo a veselo, prostě hodně mladí se s velkým elánem bavili. 
K tanci a poslechu jim hrál diskžokej Aleš Rettek, tančilo se pilně. Byl to pěkný ples. 
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Školní akademie v Obecním domě 6.3.2019 
 
Ludgeřovická základní a mateřská škola letos slaví 55. výročí zahájení výuky v tehdy 
nové hlavní budově v ulici Markvartovická. Jednou s akcí k tomuto výročí byla velká 
školní akademie. Do školy chodí přes 400 žáků, jejich rodiče se na akademii většinou 
chtějí podívat. Aby se všichni do sálu Obecního domu vešli a akademii mohli 
sledovat, byla akademie ještě 7.3.2019 opakována. 
Akademii zahájil ředitel školy Karel Moric. Následovala perfektní počítačová 
prezentace školy promítaná na dvě plátna vlevo a vpravo vedle jeviště. Škola byla 
představena jako nejúspěšnější a nejlépe vybavená v kraji. Nádherné video pořízené 
pravděpodobně dronem prokládané mnoha fotografiemi ukázalo pozemky a budovy 
školy ze všech stran a zákoutí zvenku i zevnitř. Záběry byly postupně na všechny 
specializované učebny, jako jsou počítačová, jazyková, chemická, fyzikální a další. 
Nechyběly záběry z kuchyně, jídelny, šatny, dílny, venkovních hřišť, tělocvičny. Také 
na Dolní školu a mateřské školy v ulici Hlučínská a na Vrablovci. Byla i videa žáků ve 
třídách při vyučování i o přestávkách a učitelů ve sborovně. Nechyběly záběry 
z vědomostních, sportovních a dalších aktivit a úspěchů žáků. Lépe už škola snad 
ani nemohla být představena. 
Pak už na jevišti začalo na přeskáčku velké vystoupení žáků od prvních po deváté 
třídy. Každá třída předvedla veselou dovádivou scénku plnou pohybu hudby a zpěvu. 
O co šlo, nejlépe ukazují fotografie. Nakonec vystoupili ve stejném duchu spolu i 
téměř všichni učitelé. 
Celá akademie trvala 2 hodiny. Dokazovala, že naše škola je skutečně velmi dobrá a 
úspěšná, že to v ní skutečně žije, že si můžeme být jisti, že vychovává a učí naše 
děti dobře. Popřejme naší škole další stejně úspěšné roky, buďme na naši školu hrdi!  



94 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



95 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



96 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



97 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



98 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



99 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



100 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



101 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



102 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



103 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



104 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



105 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



106 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



107 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



108 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



109 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



110 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



111 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



112 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



113 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



114 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



115 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



116 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



117 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



118 
 

Z 3. zasedání zastupitelstva 
 
Konalo se v sále Obecního domu 13.3.2019. Přítomno bylo 17, později 18 
zastupitelů. Jejich jednání sledovalo asi 15 občanů. 
Před začátkem projednávání jednotlivých bodů programu zastupitelstvo ocenilo 3 
mnohonásobné dárce krve z naší obce. Byli to Lukáš Knotek za 40 odběrů, Zdeňka 
Nágelová za 80 odběrů a Jan Vevjorka za 160 odběrů. 
Zastupitelé pak projednali např. tyto body programu: 
- Souhlasili s obecní radou navrženým řešením dokončení prodeje dvou posledních 
stavebních pozemků první etapy v lokalitě Rybníky, kde nastaly komplikace na straně 
kupujících. 
- Rozhodli o přijetí Deklarace k podpoře udržitelného rozvoje prostřednictvím místní 
Agendy 21 jako oficiální metody kvality veřejné správy. 
- Schválili členství obce v honebním společenství Ludgeřovice, které se týká části 
katastru obce severovýchodně od obecní polní cesty od Jurčkové kapličky přes Boží 
muku po kapličku Urbánek na hranici s Markvartovicemi. 
- Rozhodli o dotacích 50 a více tisíc Kč z obecního rozpočtu, které nemůže schválit 
sama rada obce, pro společnost Janáčkův máj, pro Charitu Hlučín, pro mobilní 
hospic Ondrášek, pro farnost Ludgeřovice a pro místní spolky Sbor dobrovolných 
hasičů, Junák, TJ. 
Závěrečná diskuse byla především o problémech s bezpečnosti na silnici u Dolní 
školy, kde řidiči často překračují dovolenou rychlost a nebezpečně ohrožují zejména 
děti na přechodu před školou, na ten se navíc obci zatím nedaří pro nesouhlas jedné 
občanky prosadit instalaci osvětlení a semaforů.  
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Beseda seniorů s policisty 20.3.2019 
 
Konala se v sále obecního domu při setkání členů Klubu důchodců Ludgeřovice. Dva 
policisté České policie z hlučínské služebny přítomným popsali nejčastější případy 
napadení seniorů různými podvodníky a zloději a vysvětlili, jak jim předcházet. 
Hovořili i o tom jak se vyhnout nebezpečným situacím a nehodám v silničním 
provozu. Také rozdali brožurky k těmto tématům a odpovídali na dotazy. Byla to 
zajímavá a užitečná beseda. 
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Jarní ples ANO 23.3.2019 
 
Účastníci zcela zaplnili sál Obecního domu. Pořádal ludgeřovický spolek ANO, 
spolupořadatelem byl spolek Sousedé 55+ Ludgeřovice. Ples zahájili za spolek ANO 
Ludgeřovice předseda Ondřej Klučka, členka výboru Yvone Ossová a také předseda 
spolku Sousedé 55+ Ludgeřovice Milan Boczek. Účastníkem plesu byl i poslanec 
parlamentu ČR za hnutí ANO Pavel Juříček. K tanci a poslechu hrála kapela Proxima 
Orchestra z Ostravy. Nechyběla tradiční soutěž o ceny, několik bufetů včetně 
pojízdných. Předtančení provedl pár Jiří Barč, Eva Plačková. Soutěžnímu tanci se 
spolu věnují už 10 let, jsou držiteli nejvyšší výkonnostní třídy ve standardních 
tancích. V současné době vystupují za taneční klub Orel Telnice. V naší obci už na 
plesech vystupovali mnohokrát. Tentokrát s velkým úspěchem a nasazením 
předvedli sérii standardních tanců.  
Byl to příjemný a veselý bál, pilně se tancovalo, bufety byly v permanenci. Vládla 
správná bálová nálada.  
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Z členské a volební schůze spolku zahrádkářů Ludgeřovice 24.3.2019 
 
V sále Obecního domu se na tuto schůzi sešlo 30 členů spolku z celkového počtu 48. 
Hosty schůze byla místostarostka obce Alena Janošová a jednatelka spolku 
zahrádkářů Markvartovice Jana Adámková. Po projednání standartních bodů výroční 
členské schůze, jako jsou zpráva předsedy, zpráva o hospodaření, rozpočet na rok 
2019, zpráva kontrolní komise a plán činnosti, se konaly volby funkcionářů spolku pro 
období 2019 - 2024, a to předsedy, tajemníka a ostatních členů výboru, dále 
předsedy a členů kontrolní komise, delegáta na okresní konferenci svazu 
zahrádkářů. 
Novým předsedou spolku byl zvolen Kamil Bunček. Dosavadní předseda Bruno 
Drobík byl předsedou nepřetržitě od roku 1989, tj. dlouhých 30 let. Funkci po celou tu 
dobu vykonával svědomitě, obětavě. Má velkou zásluhu na tom, že spolek přežil 
všeobecný útlum zájmu o pěstování ovoce a zeleniny na zahradách způsobený 
bohatou nabídkou tohoto zboží v obchodech a stále aktivně funguje. Pro vysoký věk 
už nechtěl byt zvolen předsedou v dalším období. Členové spolku se jemu proto 
rozhodli na schůzi poděkovat a předat malý dar. Současně velkou kyticí poděkovali 
jeho manželce Kristě Drobíkové za to, že mu s výkonem funkce obětavě pomáhala. 
Za obec Ludgeřovice manželům Drobíkovým poděkovala a malý dárek předala 
místostarostka Alena Janošová. 
Nově zvolené funkcionáře spolku čeká v příštím období především úkol získat dost 
nových členů. Je to velmi důležité pro pokračování všech dosavadních aktivit spolku 
zejména dobrého stavu areálu moštárny, zabezpečení obsluhy pro sezonní 
moštování ovoce atd. Průměrný věk současných členů je totiž vyšší než 70 let. 
Spolek ludgeřovických zahrádkářů úspěšně funguje nepřetržitě od roku 1962, tj. 
dlouhých 57 let. Přejme mu, aby byl úspěšný i v dlouhé řadě dalších let. 
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Ludgeřovické velikonoční trhy 6.4.2019 
 
Pořádala obec Ludgeřovice, připravila a organizovala kulturní komise obce. Celý sál 
Obecního domu vyplnily stánky se zajímavými exponáty a zbožím vztahujícím se 
k velikonocům od sladkostí a pamlsků po různé ozdoby, knihy, květiny, pomlázkové 
karabáče atd. Nechyběly možnosti občerstvení. Nejlépe to dokumentují fotografie. 
Celý den hrála v sále cimbálová muzika, své vystoupení také předvedli žáci čtvrté 
třídy základní školy. Na podiu jsem je však nestihl, vyfotografoval jsem je až, když jim 
předsedkyně kulturní komise Monika Kolenková rozdávala malou sladkou odměnu. 
O velikonoční trhy byl velký zájem, lidí bylo po celý den v sále dost. Byly to vydařené 
a dobře připravené i organizované velikonoční trhy.  
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Důchodci vítali jaro 12.4.2019 
 
Byla to akce Klubu důchodců Ludgeřovice. Členové klubu už před 16. hodinou 
zaplnili sál obecního domu do posledního místečka. Počasí sice venku vůbec 
nevypadalo jako jarní, byly jen +3ºC, poprchávalo. V sále však bylo veselo a jaro bylo 
řádně přivítáno. K tanci a poslechu hrála vrablovecké skupina Aréna, svépomocný 
bufet byl v plné permanenci, veselou jarní náladu s velkým úspěchem přivezli známí 
Bolatičti bobři tanečním vystoupením v duchu a s melodiemi podle známé 
muzikálové show Mamma Mia. Pilně se pak tancovalo, nechyběla vydatná večeře. 
Společnost se v dobré náladě rozcházela kolem 22. hodiny. 
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Myslivecký spolek Ostříž usiluje o vlastní honitbu. 
 
Spolek už existuje 68 let, před 55 lety jeho členové postavili známou chatu Ostříž, 
která funguje dodnes. Od začátku měli svou honitbu na vrablovecké straně 
ludgeřovického katastru, obětavě a velmi pečlivě se o ni starali. O tu před 16 lety 
v souvislosti se změnou zákona o myslivosti přišli. Byla to pro ně velká rána, od té 
doby nemohou naplno myslivost vykonávat, což se podepsalo i na malém zájmu 
mladých o členství ve spolku. Členové stárnou a ubývá jich. Spolek však 
nerezignoval a stále hledal možnost mít opět vlastní honitbu. Letos se jim po zániku 
honitby Bažantnice Šilheřovice konečně naskytla reálná šance. Vykonali vše 
potřebné k tomu, aby mohlo být založeno podle platných právních předpisů nové 
honební společenstvo vlastníků pozemků Honitba Ludgeřovice zahrnující 
severovýchodní části polních tratí katastrů obcí Ludgeřovice a Markvartovice až po 
hranici Černého lesa. Na 17.4.2019 byla do sálu Obecního domu svolána valná 
hromada vlastníků pozemků v této oblasti, která vznik nového honebního 
společenstva  a jeho orgánů projednala a schválila. Po potvrzení orgánem státní 
správy myslivosti v Hlučíně může honební společenstvo honitbu pronajat 
mysliveckému spolku. 
Na výroční členské schůzi mysliveckého spolku 28.4.2019 v chatě Ostříž byla proto 
optimistická atmosféra. Držme jim palce, aby zase mohli v plné šíři vykonávat svou 
myslivost a obhospodařovat svou honitbu ku prospěchu přírody, zvěře i lidí.  
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Jubilanti obce Ludgeřovice 2019 
 
Tak jako každým rokem pozval i letos starosta obce všechny občany, kteří se letos 
dožívají 80 a více let do sálu Obecního domu, aby s nimi prožil příjemné odpoledne, 
aby jim za obec popřál dobré zdraví, mnoho dalších let a předal malý dárek. Letos to 
bylo 31. května. Jubilanty (ty, kteří už špatně chodí a nemají vlastní odvoz, přivezla a 
i zpět odvezla obecní auta) před Obecním domem, vítala dechovka pana Ondruše a 
uvnitř se jich ujal kolektiv dam v čele s místostarostkou Alenou Janošovou, 
zástupkyni ředitele základní školy Vlaďkou Liškovou, zaměstnankyněmi obce Vlastou 
Bortlíkovou a Lenkou Jurečkovou a předsedkyní kulturní komise obce Monikou 
Kolenkovou. Jubilanti se podepsali do pamětní knihy obce a pokračovali do sálu, kde 
na ně čekaly vkusně prostřené stoly, a na podiu krásně hrál a zpíval soubor studentů 
z gymnázia Hlučín. Starosta a místostarostka pronesli gratulační proslovy. Starosta 
v něm také uvedl, že letos se na tuto slavnost přihlásil rekordní počet 106 jubilantů, o 
asi 25 více než v minulých letech. Jubilanty se totiž letos stali ti, kteří se narodili 
v roce 1939, a to je hodně silný ročník. Starosta také uvedl, že celkový počet občanů 
Ludgeřovic ve věku 80 a více let včetně těch, kteří nemohli nebo nechtěli z různých 
důvodů přijít, je v současné době 261. Pak si všichni v sále připili na zdraví a dlouhá 
leta připravenými skleničkami vína. Slavnost pokračovala půvabným vystoupením 
žáčků Vrabčáčků a učitelek z vrablovecké mateřské školy. Pak pod podium nastoupili 
jubilanti ročník 1939, bylo jich v sále 24, ke společnému fotografování na památku. 
Pak matrikářka Vlasta Bortlíková postupně jmenovala jubilanty od nejmladšího po 
nejstaršího. Ti buď přišli pod podium a tam jim starosta s místostarostkou gratulovali 
a předali malé dárky. K těm, kteří nemohli pod podium přijít, gratulanti zašli. Nakonec 
gratulovali nejstarší jubilantce v sále 93leté Hedvice Klapcové. Po gratulacích byla 
výborná večeře uvařená a servírovaná studenty Střední školy hotelnictví, 
gastronomie a služeb Šilheřovice, hráli a zpívali studenti gymnázia Hlučín a přišel i 
kouzelník.  
Slavnosti se účastnila i delegace z ludgeřovické družební obce Putnok v Maďarsku, 
která se 1.6. zúčastní v našem kostele koncertu festivalu Janáčkův máj. Byla to 
hezká, dobře připravená akce. I počasí přálo, byl krásný jarní den. Jubilanti, 
organizátoři, účinkující i hosté z Maďarska odcházeli spokojeni. 
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Ze 4. zasedání obecního zastupitelstva 
 
Konalo se v sále Obecního domu 12.6.2019. Přítomno bylo 17 zastupitelů, jejich 
jednání sledovali 3 občané obce. Zastupitelé kromě dalšího schválili závěrečný účet 
obce a účetní závěrku obce za rok 2018. Vzali na vědomí rozpočtová opatření obce. 
Schválili uzavření smluv na poskytnutí dotací pro pořádání svatováclavského 
koncertu v kostele a na nákup velké sekačky hřiště pro TJ. Rozhodli o zrušení 
členství obce v honebním společenství Hošťálkovice. Po delší diskusi schválili 
uzavření dodatku a smlouvy o právních vztazích k pozemkům na území Menšíkové 
louky v rámci postupných kroků směřujících k zahájení výstavby centra obce.  
Závěrečná diskuse zastupitelů a přítomných občanů obce byla o tristním jednání 
nemalé řady řidičů, kteří v obci výrazně překračují nejvyšší povolenou rychlost a svá 
auta nezodpovědně parkují na vozovkách, kde vedle jejich auta nezůstane do středu 
vozovky volný jeden jízdní pruh 3m široký, předepsaný právním předpisem. Tím 
výrazně komplikují jízdu zejména vozidel OZO, hasičů a záchranné služby.  
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Z 5. zasedání zastupitelstva obce 
 
Konalo se v sále Obecního domu 11.9.2019. Přítomno bylo 16 zastupitelů, jejich 
jednání sledovalo 5 občanů obce.  
Před projednáváním bodů programu předali starosta Daniel Havlík s místostarostkou 
Alenou Janošovou ocenění obce osmdesátinásobnému dárci krve panu Tomášovi 
Hrubému. 
Zastupitelé pak mimo jiné vzali na vědomí rozpočtová opatření v rozpočtu obce na 
rok 2019 a závěrečný účet Sdružení obcí Hlučínska. Projednali a rozhodli o 
poskytnutí dotace z rozpočtu obce pro Charitu Hlučín a také o poskytnutí finančního 
daru VŠB - TU, katedra architektury v rámci spolupráce školy s obcí při řešení 
rozvojových programů obce jako je příklad zakomponování farské zahrady do 
budoucího centra obce. 
V závěrečné diskusi se hovořilo především o překonávání komplikací na cestě 
k získání stavebního povolení pro kruhový objezd na křižovatce ulic Hlučínská a 
Markvartovická.   
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Informační schůzka k záměru „internet v kanalizaci“ 5.9.2019 
 
Schůzku pořádali firma „za200.cz s.r.o“ z Petřkovic a obec Ludgeřovice. Konala se 
v sále Obecního domu a byl o ni mezi občany velký zájem. Pořádající firma je 
poskytovatelem internetu a přišla se záměrem chytře využít potrubí splaškové 
kanalizace k uložení optických vláken pro rychlý, levný a spolehlivý internet. Je 
vlastníkem několika patentů, které tuto problematiku řeší. Obec tento záměr přivítala 
a úvodní instalace (první v republice) by měla být v příštím roce v nové zástavbě 
v lokalitě Rybníky. Majitel firmy pan Najman celý záměr podrobně představil a také 
vysvětlil, že celý záměr je technologicky neutrální což znamená, že instalovaných 
vedení v kanalizaci mohou využívat všichni poskytovatelé internetu. Byla 
zodpovězena řada dotazů a předvedeny detaily upevnění optických vláken v potrubí. 
Byla to mimořádně zajímavá schůzka. 
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Bazar dětského oblečení v Obecním domě 28.9.2019 
 
Pořádala kulturní komise obce. Byla to velmi úspěšná akce. Stoly na celé ploše sálu 
Obecního domu zaplnilo dětské oblečení, které vypadalo jako zcela nové. 
Shromáždili ho rodiče, kterým jejich děti z koupeného oblečení vyrostly, a správně 
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předpokládali, že ho na bazaru vymění za oblečení větší, nebo ho koupí daleko 
levněji, než v obchodě. Přicházeli i lidé, kteří mají čerstvé narozené miminko nebo ho 
teprve čekají. Pilně se měnilo, prodávalo, kupovalo. Návštěvníci odcházeli s plnými 
taškami získaného levného, pro ně potřebného zboží.  
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Klub důchodců Ludgeřovice oslavil své letošní jubilanty 
 
Oslavovali 18.10.2019 v sále Obecního domu. Je to tradiční každoroční akce. Ti 
členové, kteří se v příslušném roce dožijí věku, jehož číslo má na konci nulu nebo 
pětku, dostanou od klubu malý dárek. Nechybí přípitek a zpěv na zdraví. Následuje 
krátký kulturní program a veselý taneční večírek s dobrotami z bohatého 
svépomocného bufetu. 
Klub má letos rekordních 47 jubilantů. Samozřejmě ne všichni mohli na oslavu přijít. 
Jako první předstoupili ke gratulaci a převzetí dárku (letos dostali froté ručník) 
pětaosmdesátníci a po nich postupně ti s věkem 75, 70, 65. 
K tanci a poslechu hrála vrablovecké skupina Aréna. Své umění úspěšně předvedly 
tři harmonikářky - žačky základní umělecké školy Hlučín, vystoupení sledovala i jejich 
učitelka.  
Byl to výborem klubu dobře připravený příjemný, pohodový a veselý večírek. Začal 
v 16 hodin a končil kolem 22. hodiny.  
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Divadelní představení v Obecním domě 8.11.2019 
 
Divadelní ochotnický spolek Propadlo z Václavovic už vystupoval v naší obci 
několikrát. Letos se prezentoval komedií „Člověka nepochopíš“. Hra měla dvě dějství. 
První se odehrávalo v penzionu, který se na reklamách přestavoval jako prvotřídní, 
skutečnost však byla úplně jiná. Například nabízel pobyty „all inklusive“, ovšem vždy 
jen pět minut před půlnocí. Hosté penzionu byli také podivní lidé, takže na komické 
scény bylo zaděláno. Druhé dějství se odehrávalo v nádražní úschovně, kde měli 
uschované například i dva muže, které tam manželky odložily po dobu svých nákupů. 
Bylo to veselé představení, které nikoho neuráželo a všechny mnohokrát rozesmálo. 
Hru sledovalo asi 50 diváků, všichni se dobře bavili. 
Pořádal Spolek Červeného kříže Vrablovec. 
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Z 6. zasedání obecního zastupitelstva 
 
Konalo se 13.11.2019 v sále Obecního domu. Bylo to mimořádné zasedání s jediným 
bodem jednání a to o bezúročných půjčkách na výměnu vytápění rodinného domu 
kotli na tuhá paliva za kotel na zemní plyn, případně za obnovitelný zdroj (tepelné 
čerpadlo). 
Přítomno bylo 14 zastupitelů. Zastupitelstvo projednalo a schválilo poskytnutí 
bezúročné půjčky na výměnu vytápění sedmi žadatelům. Výše půjček byla v rozmezí 
110 až 200 tis. Kč. 
V závěrečné diskusi informoval starosta Daniel Havlík například o tom, že letos 
v prosinci zahájí Povodí Odry bagrování dna  Ludgeřovického potoka od 
Markvartovic po hřiště TJ a podle potřeby i zpevňování jeho břehů.  
Celé zasedání trvalo asi 40 minut. 
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Beseda s horolezcem Leopoldem Sulovským 20.11.2019 
 
Besedu pořádal v sále Obecního domu Klub důchodců Ludgeřovice. 
Pětašedesátiletý Leopold Sulovský, bytem na Vrablovci, je špičkový český horolezec, 
který v roce 1991 jako první Čech vystoupil na vrchol nejvyšší hory světa - Mount 
Everest v Himálaji.  Má za sebou dvě desítky dalších úspěšných zdolání horských 
velikánů a také slezení skalních útvarů nejvyšší obtížnosti. Je i úspěšným politikem, 
už druhé volební období je senátorem parlamentu ČR.  
Na besedě promítnul a komentoval film České televize o italské expedici na Mount 
Everest, jejíž členem pan Sulovský byl a jako člen vrcholové dvojice vystoupil na 
samotný vrchol. Hovořil o přípravě expedice, o budování výškových táborů, o 
překonávání mnoha komplikací způsobených počasím, zejména silnými větry a 
velkými mrazy, sesuvem lavin, nemocemi členů expedice atd.  
V další části besedy hovořil o své účasti v expedici do Grónska, kde zdolávali 
v obtížných arktických podmínkách vysoké skalní útvary. 
Nakonec odpovídal na řadu dotazů z publika. Byla to velmi zajímavá beseda. 
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Vánoční trhy 30.11.2019 
 
Vánoční trhy v Obecním domě se rok od roku těší větší oblibě. I letos zde byl 
rekordní počet stánků se zajímavým zbožím. Také kupujících bylo v celé historii 
nejvíce. Trhy zpestřovala půvabná vystoupení dětí s programem na vánoční motivy. 
Nejdříve to byli Vrabčáci - děti z mateřské školy na Vrablovci. Dále vystupovali 
Ledňáčci - žáci mateřské školy v ulici Hlučínská. Odpoledne pak žáci druhé třídy 
základní školy. Jejich vystoupení vždy sledoval velký počet přítomných, zejména 
jejich rodičů a prarodičů. Nechyběl dobrý bufet zajišťovaný restaurací pana Myslivce. 
Celá akce byla perfektně připravena kulturní komisí obce. Nasadili „vysokou laťku“, 
nebude jednoduché ji příště překonat. 
 
 



189 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



190 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



191 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



192 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



193 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



194 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



195 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



196 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



197 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



198 
 

Ze 7. zasedání zastupitelstva 11.12.2019 
 
Konalo se v sále Obecního domu, přítomno bylo 14 zastupitelů, jejich jednání 
sledovalo 8 občanů obce. Před zahájením zasedání všichni přítomní uctili minutou 
ticha památku obětí střelby v ostravské fakultní nemocnici. 
Zastupitelstvo zejména: 
- Schválilo rozpočet obce na rok 2020. V rozpravě k tomuto bodu starosta Daniel 
Havlík zevrubně popsal a zdůvodnil investiční záměry obce v nejbližších letech např. 
budování centra obce, přístavba dalšího patra budovy základní školy, revitalizace 
potoka, stavba splaškové kanalizace na Vrablovci, odbahnění obecních rybníků a 
dalších. Zastupitelstvo rozpočet jednomyslně schválilo. 
- Hodně času si vyžádal bod týkající se obecně závazných vyhlášek obce (OZV). 
Změny ve vyšších právních předpisech si totiž vynutily u jedenácti OZV jejich změny 
nebo rušení a nahrazení novými. OZV č. 3 pak řeší regulaci hlučných činností a 
používání zábavní techniky a nově výrazně omezuje použití této techniky v obci 
mimo Silvestra a Nový rok pouze na nejnižší třídu F1. Zastupitelé všechna rušení, 
změny a nahrazení novými OZV projednali a schválili. 
Po ukončení zasedání starosta poděkoval všem za práci pro obec a popřál 
k vánocům a novému roku.  
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6. ročník vzpěračské exhibice v Obecním domě 14.12.2019 
 
Tato tradiční zajímavá předvánoční akce vždy přiláká hodně diváků. Pořádá ji 
Sportovní klub vzpírání Ludgeřovice s předsedou Oldřichem Tchuřem a obec 
Ludgeřovice. Na vzpěračském podiu činky zvedali mladší žáci, junioři, ženy a muži 
osmi oddílů z MS kraje a také ze Slovenska. Byla to vydařená sportovní akce. 
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Vjačka 


